
To: 512e 512 512e)512e EES) EEE @minvws.nl]
Cc: CRIN EE CRP 7) min vws.nl]
From: 5.1.2e 14 5.1.2e

Sent: Thur 1/7/2021 11:52:04 AM
Subject: RE: LT2

Received: Thur 1/7/2021 11:52:04 AM

Done!

Met
2si

directiesecretariaat MEVA

niinows.nl

Van: EAPCEREEAFIVIEEIel} ) <BR PERE @ minvws.nl>

Verzonden: donderdag 7 januari 2021 12:21

Aan:

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: LT2

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:BEBEBE)JEN @ninvws.ol>
Datum: donderdag 07 jan. 2021 11:46 AM

Onderwerp: RE: LT2

Prima wordt half 3

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: BERR AE) @minvws.nl>

Datum: donderdag 07 jan. 2021 10:54 AM

Onderwerp: RE: LT2

Als het lukt zou ik graag ‘meebellen’. Ik vind het wel een belangrijke en complexe vraag hoe hiermee om te gaan

ver: IESE EXEC). NE IE (EEE) EEC iv.

)EEE© minvws.ni>
Verzonden: donderdag 7 januari 2021 10:24

Onderwerp: RE: LT2

Hoi cE]

Dat is prima.

Groeten,
51.2e

BE EE EESE© inv >IEEE1. (EEN

kanje mijn gesprek met [JEREZ halfuur vervroegen? (Po metgaat niet door)

1096367

inves1 IEEE EXE EE (ERED) EC vis >

minvws.nl>



1096367

van: EER] ENED). (GERD) SERERMl0 minsn>Verzonden: donderdag 7 januari 2021 10:17

aan:EXECEXE) BE IE (EXE)<BEXETNINo invvs o>; EXECRIERREIR JEEMeminvws.ni>
Onderwerp: RE: LT2

no [EE
Kan ik je vanmiddag hierover bellen?

Zomige groct. NXE
Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: donderdag 07 jan. 2021 10:06 AM

Aan: BES ] ) JE @minvws.nl>, 51.2e 512 5125120 ED IEE minvws.nl>
Onderwerp: LT2

Hoi IESE
Op 14 januari vindt een gesprek plaats tussen Wopke Hoekstra en =n de LT2 werkgroep (programmadirectie
COVID). Hoekstra is vanuit het kabinet portefeuillehouder van de werkgroep.

In het gesprek wordt gesproken over de opdracht aan de werkgroep, deze is voor de kerstvakantie met ons en de COVID-

directie binnen VWS afgestemd. Daarnaast is de programmadirectie voornemens de eerste tussentijdse uitkomsten van de

werkgroep te delen zodat de minister een beeld heeft bij het werk van de werkgroep. Hierbij gaat het onder meer om de

voorlopige impact analyse en eerste bevindingen die hieruit getrokken kunnen worden. Over dit stuk (zie bijgevoegd) wordt in

de werkgroep flink discussie gevoerd tussen FIN en VWS. Het stuk zoals het er nu ligt is nog niet af. We geven als VWS duidelijk
het signaal af dat we in deze werkgroep willen deelnemen, maar niet achter deze tekst staan.

Mijn vraag aan jou is in hoeverre we dit stuk binnen VWS moeten afstemmen alvorens het tussentijds besproken wordt met

Hoekstra.

Groeten,


